
'In Assen is het einde van de transformatiegolf nog niet in zicht'
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Is de vastgoedsituatie in een provincies als Drenthe zoveel anders dan, zeg, in de Randstad? Wat merkt de
bouw hier van de stikstofcrisis en de PFAS problematiek? En hoe ontwikkelt de markt zich? VJ spreekt
hierover met Esther Heemstra en Gerard Bakker van Lamberink Makelaars & Adviseurs, allebei werkzaam op
het gebied van bedrijfsonroerendgoed in Assen en Emmen. 

Volgens Heemstra vindt er op het ogenblik een verschuiving plaats vanuit Groningen richting Assen. “Dat zien
we met name in de woningmakelaardij, want Groningen heeft wat betreft de werkgelegenheid een aardige
groei doorgemaakt, maar is op de woningmarkt een beetje achtergebleven. Dat merken we hier in Assen.
Prijzen zijn in Groningen hoger en het aanbod is kleiner.” 

Het hele interview met Lamberink Makelaars & Adviseurs teruglezen? Klik hier. Dit interview is onderdeel van
de special Vastgoedadviseur over hun stad, een twintigtal interviews die u hier kunt lezen. 

Kimberly Camu
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